



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ
ວັນອາທິດ ທີ 04 ທັນວາ 2022 (12-04-2022)

ຄວາມຍຳເກງພຣະເຈົ້າ

ເມື່ອໃດຄືເວລາທີ່ທ່ານຍ້ານກົວຫຼາຍ?

ຈຸດສຳຄັນໃນບົດຮຽນ: ຄວາມຍຳເກງພຣະເຈົ້າເຮັດໃຫ້ເຮົາມີພື້ນຖານປະເຊີນໜ້າກັບຄວາມຍ້ານທັງປວງ.

ພຣະຄຳພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ຂ້ອຍມັກການຜະຈົນໄພໃໝ່, ແລະການເດີນທາງຄັ້ງມື້ໄດ້ໄປທີ່ລັດ ນິວແມັກຊິໂກນັ້ນແຫຼະ. ພຽງແຕ່ສີ່ຢ່າງດຽວກໍເປັນສິ່ງເຕືອນໃຈ ຢ່າງເດັ່ນຊັດວ່າຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ຢູ່ໃນເຂດຝັ່ງຕາເວັນອອກ. ເພື່ອໄປໃຫ້ເຖິງຈຸດໝາຍປາຍທາງຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຂັບຮີດ ຜ່ານພູເຂົາທີ່ສວຍງາມບາງບ່ອນ, ແຕ່ພວກພູເຂົາທີ່ສູງຊັນ, ແລະຖນົນຫີນທາງກໍຫຼາຍຄົດຫຼາຍລ້ຽວ. ນີ້ແມ່ນພູມສັນຖານທີ່ບໍ່ຄຸ້ນເຄີຍ, ແລະຂ້າພະເຈົ້າໃສ່ໃຈຢ່າງທີ່ສຸດຕໍ່ການຂຶ້ນລົງຂອງຄວາມສູງຊັນແລະຖນົນຫີນທາງທີ່ສັບສົນ.

ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ມີຈຸກຢູ່ໃນທ້ອງ. ການຕິດຕາມພູມສັນຖານທີ່ບໍ່ຄຸ້ນເຄີຍນີ້ນຳພາຂ້າພະເຈົ້າໄປເຖິງຈຸດຫວາດກົວ, ແຕ່ວ່າມັນຄືຄວາມ ຍ້ານກົວທີ່ໃນສະພາບດີ. ມັນເປັນຄວາມຍ້ານກົວທີ່ເຮັດໃຫ້ຄວາມມີສະຕິເພີ່ມລະດັບສູງຂຶ້ນ. ດັ່ງນັ້ນ, ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຂັບຮີດຢູ່ໃນວິທີທີ່ ປອດພັຍທີ່ສຸດທີ່ຂ້າພະເຈົ້າສາມາດເຮັດໄດ້. ທ່ານບໍ່ຈຳເປັນຕ້ອງບອກຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ໃຫ້ແທ້ກຂໍຄວາມຂະໂບຍຂັບຮີດຢູ່ດອກ; ຂ້າພະເຈົ້າຈະ ບໍ່ປ່ອຍໃຫ້ຄວາມສົນໃຈຂອງຂ້າພະເຈົ້າອອກຈາກສິ່ງທີ່ເປັນຢູ່ອ້ອມຮອບຕົວຢ່າງແນ່ນອນ.

ທ່ານ ຟຣແກງລິນ ໂຣສແວວ (Franklin Roosevelt) ເຄີຍເວົ້າວ່າ, "ພວກເຮົາບໍ່ມີຫຍັງທີ່ຈະຍ້ານກົວແຕ່ຍ້ານຕົວມັນເອງ," ແຕ່ ວ່າໂຍກນັ້ນບໍ່ເປັນຄວາມຈິງ. ຄວາມຍ້ານກົວອັນນຶ່ງເປັນສິ່ງຈຳເປັນແລະເປັນປະໂຫຍດ: ຄວາມຍ້ານກົວພຣະເຈົ້າ. ພວກເຮົາຈະເບິ່ງ ຄວາມຍ້ານກົວອັນດີຕໍ່ພຣະເຈົ້າໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົານຳທາງເດີນຂອງພຣະຄຳເພງສັອເສີນ 33; ນີ້ແມ່ນຄວາມຍ້ານກົວອັນດີທີ່ນຳພາ ພວກເຮົາສູ່ເສັ້ນທາງຊີວິດທີ່ດີກວ່າ.

ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າແນວໃດ? (ເບິ່ງຕາມຫົວຂໍ້ 1, 2, ແລະ 3.)

ການສຶກສາພຣະຄຳພີ

1. ເພງສັອເສີນ 33:6-9

6. ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງສ້າງພ້າສວັນດ້ວຍພຣະດຳຣັດຂອງພຣະອົງ ພຣະອົງຊົງສ້າງຕາເວັນ ເດືອນ ແລະດາວດ້ວຍພຣະວາຈາຂອງ ພຣະອົງ. 7. ພຣະອົງຊົງທ້ອນໂຮມເອົານ້ຳທະເລທັງໝົດໄວ້ໃນບ່ອນດຽວ ພຣະອົງຊົງຂັງມະຫາສມຸດອັນເລິກໄວ້ໃນບ່ອນຂອງມັນ. 8. ທົ່ວທັງແຜ່ນດິນໂລກ ຈົ່ງຍຳເກງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ທຸກໆຄົນທີ່ຢູ່ໃນໂລກ ຈົ່ງຍ້ານຍຳພຣະອົງ. 9. ເມື່ອພຣະອົງຊົງສັ່ງໂລກນີ້ກໍເກີດຂຶ້ນ ມາ ແລະທຸກໆສິ່ງປາກົດຂຶ້ນມາຕາມພຣະດຳຣັດຂອງພຣະອົງ.

ເພງສັອເສີນແມ່ນຂຸດບົດກະວີຂອງຊາວເຮັບເຮີ, ໄດ້ໃຊ້ເປັນທັງເພງແລະຄຳອະທິຖານ, ການເຮັດໃຫ້ຜູ້ອ່ານເຂົ້າສູ່ການນະມັສການພຣະ ເຈົ້າ. ເພງສັອເສີນກວມເອົາການອະທິຖານຂອງສະຖານະການແລະການບົດບັງວແລະຫັນປ່ຽນຫຼາຍໆຢ່າງຂອງຊີວິດ. ສິ່ງໃດກໍຕາມທີ່ ຂ້າພະເຈົ້າກຳລັງຢາງຜ່ານຢູ່ນັ້ນ, ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ພົບເພງສັອເສີນຊຶ່ງເປັນບ່ອນຍິ່ງໃຫຍ່ທີ່ຈະຫັນເຂົ້າຫາສະຕິປັນຍາແລະເຫຼືອບເຫັນວິທີ ການຂອງຄົນອື່ນທີ່ໄດ້ນຳໃຊ້ເຄັດລັບທີ່ເຫຼືອເຊື່ອຂອງຊີວິດ.

ເພງສັນລະເສີນ 33 ຮຽກຮ້ອງໃຫ້ພວກເຮົາສັອເສີນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໃນການທີ່ພຣະອົງຊົງເປັນຢູ່. ພວກເຮົາບໍ່ແນ່ໃຈວ່າໃຜຂຽນເພງ ສັອເສີນນີ້, ແຕ່ຜູ້ຂຽນເພງສັອເສີນຊຶ່ງໃຫ້ເຮົາເຫັນຄຸນລັກສະນະຂອງພຣະເຈົ້າ, ພຣະຄຳຂອງພຣະອົງ, ແລະອຳນາດປະດິດສ້າງແລະກິຈ

ການຂອງພຣະອົງ. ເລີ້ມຕົ້ນໃນຂໍ້ທີ 6, ຜູ້ຂຽນເພງສັດເສີນໄດ້ວາດພາບກາບກອນຂອງວຽກງານພຣະເຈົ້າ. ເພງສັດເສີນເປີດເຜີຍປະກາດວ່າພຣະເຈົ້າແມ່ນໃຜ. ບໍ່ມີໃຜຄືພຣະເຈົ້າ; ພຣະອົງສາມາດມີຣະມິດສິ່ງຕ່າງໆໃຫ້ເກີດຂຶ້ນ. ບໍ່ມີໃຜເຄີຍໄດ້ສ້າງບາງສິ່ງບາງຢ່າງຈາກບໍ່ມີຫຍັງດ້ວຍມືຂອງຕົນ, ແຕ່ພຣະເຈົ້າສາມາດເຮັດສິ່ງທີ່ບໍ່ໜ້າເຊື່ອໄດ້ພຽງແຕ່ໃຊ້ຄໍາເວົ້າຂອງພຣະອົງ!

ເມື່ອພວກເຮົາຍືນຢູ່ເທິງທາດຊາຍເບິ່ງອອກໄປທີ່ມະຫາສມຸດ, ພວກເຮົາປລາດໃຈກັບຄວາມກວ້າງໃຫຍ່ໄພສານຂອງມັນ. ແຕ່ວ່າມະຫາສມຸດທີ່ກວ້າງໃຫຍ່ນັ້ນ, ພຣະເຈົ້າກໍຊົງຍິ່ງໃຫຍ່ກວ່າ. “ພຣະອົງຊົງທ້ອນໂຮມເອົານ້ຳທະເລທັງໝົດໄວ້ໃນບ່ອນດຽວ ພຣະອົງຊົງຂັງມະຫາສມຸດອັນເລິກໄວ້ໃນບ່ອນຂອງມັນ” (ຂໍ້ 7). ຜູ້ຂຽນເພງສັດເສີນຮູ້ສຶກປລາດໃຈແທ້ໆຕໍ່ຄວາມໃຫຍ່ຫຼວງແລະຂະໜາດຄວາມຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງພຣະເຈົ້າ. ການຮັບຮູ້ເຖິງສ່ວນຮາສີຂອງພຣະເຈົ້າ, ຄວາມເປັນໃຫຍ່, ແລະຮິດອໍານາດໃນຖານະເປັນຜູ້ຊົງສ້າງຄວນດຶງພວກເຮົາສູ່ການຕອບສນອງຕໍ່ຄວາມຍໍາເກງແລະຄວາມເກງຂາມ. ອັນນີ້ນໍາລາວໄປສູ່ການຍໍາເກງພຣະເຈົ້າ ເພາະວ່າລາວຍືນຢູ່ໃນຄວາມຍໍານຢາພຣະເຈົ້າເປັນພຣະຜູ້ສ້າງ. “ທົ່ວທັງແຜ່ນດິນໂລກ ຈົ່ງຍໍາເກງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າທຸກໆຄົນທີ່ຢູ່ໃນໂລກຈົ່ງຍໍານຢາພຣະອົງ” (ຂໍ້ 8).

ມີຫຍັງແດ່ໃນການຊົງສ້າງຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ເຮັດໃຫ້ທ່ານຕົກໃນຄວາມເກງຂາມພຣະອົງ?

ຄັ້ງນຶ່ງຂ້າພະເຈົ້າເຄີຍເປັນສ່ວນນຶ່ງຂອງທີມງານທີ່ເຮັດພາຣະກິດຢູ່ ບຣຸກລິນ, ນິວຢອກ. (Brooklyn, New York). ພວກເຮົາໄດ້ເປັນເຈົ້າພາບສະໂມສອນພຣະຄັມພິຫຼັງບ້ານ (Backyard Bible Clubs), ເດັກນ້ອຍໃນຄຸ້ມບ້ານມີສ່ວນຮ່ວມທີ່ມີເກມ, ອາຫານ, ແລະມ່ວນຊື່ນ. ອັນນີ້ອະນຸຍາດໃຫ້ພວກເຮົາມີໂອກາດທີ່ຈະແບ່ງປັນພຣະກິດຕິຄຸນ. ໃນໂອກາດນຶ່ງ, ພວກເຮົາໄດ້ເວົ້າກ່ຽວກັບວິທີການຂອງພຣະເຈົ້າໄດ້ກ່າວໃຫ້ໂລກເກີດມີຂຶ້ນແລະເຮັດໃຫ້ທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງອອກມາຈາກການບໍ່ມີຫຍັງ. ພວກເຮົາກຽມກໍປລາດໃຈແທ້ຈິງ. ບາງປະຕິກິລິຍາແມ່ນ "ວ້າວ" ແລະ "ບໍ່ມີທາງ!" ຄວາມຍໍານຢາກຕໍ່ພຣະເຈົ້າຂອງເຂົາເຈົ້າໃນເວລານັ້ນເຕືອນຂ້າພະເຈົ້າກ່ຽວກັບການຕອບສນອງຂອງຜູ້ຂຽນເພງສັດເສີນນີ້. ຄວາມເກງຂາມພະອົງໄດ້ນໍາພາລາວສູ່ຄວາມຍໍາເກງພຣະເຈົ້າເພາະລາວໄດ້ຮັບຮູ້ຄວາມຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງພຣະເຈົ້າແລະສິ່ງທີ່ພຣະເຈົ້າຂອງລາວສາມາດເຮັດໄດ້.

2. ເພງສັດເສີນ 33:10-15

10. ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງທໍາລາຍຈຸດປະສົງຂອງຊົນຊາດຕ່າງໆ ພຣະອົງຊົງໃຫ້ແຜນການຂອງເຂົາໄຮ້ປ່ໂຍດ. 11. ແຕ່ສ່ວນແຜນການຂອງພຣະອົງນັ້ນຊົງຫມັ້ນຄົງຕລອດໄປ ແລະຄວາມປາຖນາດີຂອງພຣະອົງຊົງເປັນຢູ່ຊົ່ວນິຣັນດອນ. 12. ຄວາມສຸກຈົ່ງມີແກ່ຊົນຊາດທີ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຜູ້ທີ່ພຣະອົງຊົງເລືອກໄວ້ໃຫ້ເປັນມໍຣະດົກຂອງພຣະອົງ. 13. ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງທອດພຣະເນດລົງມາຈາກຟ້າສະວັນ ແລະຊົງຫລົງເທິງມະນຸດທຸກຄົນ. 14. ຢູ່ທີ່ນັ້ນ ພຣະອົງຊົງປົກຄອງ ແລະເບິ່ງແຍງທຸກໆຄົນທີ່ຢູ່ເທິງແຜ່ນດິນໂລກພຣະອົງຊົງປະກອບຄວາມນົກຄົດທັງຫລາຍຂອງເຂົາ ແລະຊົງຮູ້ຈັກທຸກໆສິ່ງທີ່ເຂົາເຮັດ.

ພວກເຮົາສາມາດເລືອກທາງຂອງພວກເຮົາ, ຫຼືພວກເຮົາເລືອກວິທີການຂອງພຣະເຈົ້າ. ແຕ່ໃນເວລາທີ່ວິທີການຂອງພວກເຮົາຂັດແຍ້ງກັບວິທີການຂອງພຣະເຈົ້າ, ພວກເຮົາສາມາດແນ່ໃຈວ່າແຜນການຂອງພວກເຮົາຈະລົ້ມເຫຼວ. ທາງຂອງສະຕິປັນຍາແມ່ນເລີ້ມຕົ້ນດ້ວຍແຜນການຂອງພຣະເຈົ້າສເມີ. ພຣະອົງຊົງ ແລະຂັດຂວາງແຜນການຂອງທຸກຄົນແລະທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງ. ທຸກຢ່າງອື່ນອີກ ແມ່ນອັນດັບທີສອງຂອງພຣະເຈົ້າ. "ຄໍາແນະນໍາຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຍືນຢູ່ຕລອດໄປ, ແຜນການຕ່າງໆຂອງທົ່ວໃຈພຣະອົງຈາກລຸ້ນສູ່ລຸ້ນ" (ຂໍ້11).

ພວກເຮົາຄວນຈະມີຄວາມເກງກົວແລະຄວາມຍໍາເກງທີ່ມີສະພາບອັນດີຕໍ່ພຣະເຈົ້າໃນແສງສວ່າງຂອງຜູ້ທີ່ພຣະອົງຊົງເປັນຢູ່ແລະສິ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ກະທໍາ. ຄວາມຍໍາເກງທີ່ມີສະພາບອັນດີຕໍ່ພຣະເຈົ້ານີ້ຍົກຍ້າຍພວກເຮົາໃຫ້ເດີນໃນຄວາມເຊື່ອຟັງຕໍ່ທາງຂອງພຣະອົງ. ດັ່ງທີ່ພວກເຮົາຮັບຮູ້ວ່າພຣະອົງເປັນໃຜ, ພວກເຮົາກໍຕອບສນອງຢ່າງເໝາະສົມ.

ຕອນຂ້າພະເຈົ້າຍັງນ້ອຍແລະພໍ່ຂອງຂ້າພະເຈົ້າເອີ້ນຊື່ຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ບໍ່ວ່າຈະເປັນຫ້ອງແອອັດຫຼາຍປານໃດ ຫຼືມີຫຍັງເກີດຂຶ້ນ, ຂ້າພະເຈົ້າຈະຕອບສນອງໂດຍການເຂົ້າຫາສຽງຂອງເພິ່ນ, ການປະສົງເລັກໜ້ອຍໄວ້ຂ້າງຫລັງ. ຂ້າພະເຈົ້າເຮັດແນວນັ້ນເພາະວ່າຂ້າ

ພະເຈົ້າຈຶ່ງພໍ່ຂອງຂ້າພະເຈົ້າວ່າ, ລາວແມ່ນໃຜ, ແລະບົດບາດທີ່ລາວມີໃນຊີວິດຂອງຂ້າພະເຈົ້າ. ເມື່ອພວກເຮົາຮູ້ວ່າພະເຈົ້າແມ່ນໃຜ ແລະບົດບາດທີ່ພະອົງມີບົດບາດໃນຊີວິດຂອງເຮົາ, ພວກເຮົາກໍ່ຖືກກະຕຸ້ນເຊັ່ນດຽວກັນໃຫ້ປະຕິບັດໃນຄວາມເຊື່ອຟັງ.

ເມື່ອເຮົາພິຈາລະນາແຜນການ ແລະອຳນາດຂອງພະເຈົ້າ, ໃຫ້ເຮົາພິຈາລະນາທັສນະແລະທ່າທາງຂອງພະອົງນຳອີກ. ຂນະທີ່ ພວກເຮົາອ່ານໃນຂໍ້ທີ 13-15, ພະເຈົ້າຊົງຮູ້ທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງ. ສຳລັບບາງຄົນ, ນີ້ອາດຈະເຮັດໃຫ້ເກີດຄວາມຢ້ານກົວຫຼາຍກ່ຽວເນື່ອງ ການສ້າງຄວາມຫວາດກົວ, ໜ້າເກງກົວເພາະວ່າພະເຈົ້າເຫັນທັງໝົດແລະພະອົງໄດ້ອອກໄປ "ເອົາເຂົາເຈົ້າ." ຢ່າງໃດກໍ່ຕາມ, ໃນ ເວລາທີ່ພວກເຮົາພິຈາລະນາລັກສະນະຂອງພະເຈົ້າຊົງຮິດອຳນາດທັງໝົດ, ຊົງຮູ້ທັງໝົດໄດ້ເປີດເຜີຍໃນພະຄຳຂອງພະອົງ, ພວກ ເຮົາຮູ້ພະອົງເປັນກະສັດທີ່ດີແລະບໍ່ຮິດສຸດຜູ້ຮູ້ສິ່ງທີ່ເກີດຂຶ້ນໃນອານາຈັກແລະໄພພິນຂອງພະອົງ, ພະອົງບໍ່ໄດ້ອອກໄປເພື່ອຂຽນຕີ ພວກເຮົາ! ພະອົງສແວງຫາທີ່ຈະເສີມຂະໜາຍຄວາມຮັກແລະການດູແລຂອງພະອົງຕໍ່ພວກເຮົາ. ຈົ່ງພິຈາລະນາສິ່ງນີ້, ພວກເຮົາ ສແວງຫາທີ່ຈະດຳເນີນຊີວິດຢ່າງເຊື່ອຟັງ, ໃນທາງທີ່ເຮັດໃຫ້ພະອົງຊົງພໍພະອົງ.

ເປັນຫຍັງຈຶ່ງຍາກທີ່ຈະວາງແຜນຂອງພະເຈົ້າເໜືອແຜນການຂອງເຮົາເອງ?

ຕອນກຳລັງໃຫຍ່ຂຶ້ນ, ແມ່ຂອງຂ້າພະເຈົ້າເປັນຄູສອນໂຮງຮຽນວັນອາທິດຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ ຖ້າຂ້າພະເຈົ້າອອກຈາກແຖວ ໃນຫ້ອງຮຽນ, ແມ່ຂອງຂ້າພະເຈົ້າຈະເວົ້າກັບຂ້າພະເຈົ້າທັນທີ, ການແກ້ໄຂພຶດຕິກຳກັບລະບຽບວິນັຍທີ່ຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ຕ້ອງການທີ່ຈະປະ ສົບການ, ການຮູ້ຈັກແມ່ຂອງຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຮູ້ວ່າສິ່ງທີ່ຊ່ວຍໄດ້ດີທີ່ສຸດຕໍ່ການດຳເນີນຊີວິດໃນທາງທີ່ຈະໃຫ້ຄວາມສຸກ, ບໍ່ແມ່ນຄວາມເຈັບ ປວດ. ອັນນີ້ແມ່ນຄວາມຈິງ ຕໍ່ລະດັບທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ກວ່າກັບພະເຈົ້າ, ເຈົ້ານາຍທີ່ດີຂອງພວກເຮົາຜູ້ທີ່ເຫັນທັງໝົດແລະຮູ້ວ່າສິ່ງໃດດີທີ່ສຸດ. ນີ້ຄວນຈະນຳພວກເຮົາໄປດຳເນີນຊີວິດຢ່າງແຕກຕ່າງເພາະວ່າພວກເຮົາຕ້ອງການທີ່ຈະໃຫ້ພໍພະອົງແລະໃຫ້ກຽດພະອົງ.

3. ເພງສັຣເສີນ 33:18-22

18. ພະຜູ້ເປັນເຈົ້າເຝົ້າເບິ່ງແຍງຜູ້ທີ່ຢ້ານຢາພະອົງ ແລະຜູ້ທີ່ເຊື່ອໃນຄວາມຮັກອັນໝັ້ນຄົງຂອງພະອົງ. 19. ພະອົງຊົງຊ່ວຍເຂົາ ໃຫ້ພົ້ນຈາກຄວາມຕາຍ ແລະຊົງຄຸ້ມຄອງໃຫ້ເຂົາມີຊີວິດຢູ່ຕໍ່ໄປໃນເວລາອິດຢາກ. 20. ຈິດວິນຍານຂອງເຮົາທັງຫຼາຍລໍຄອຍພະຜູ້ເປັນ ເຈົ້າ ພະອົງຊົງເປັນຄວາມອຸປະຖັມແລະເປັນໂລ່ຂອງເຮົາ. 21. ຈິດໃຈຂອງເຮົາທັງຫຼາຍຍິນດີນຳພະອົງ ແລະເຊື່ອໄວ້ວາງໃຈໃນ ພະນາມອັນບໍ່ຮິດສຸດຂອງພະອົງ. 22. ຂ້າແດ່ພະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຂໍໃຫ້ຄວາມຮັກອັນໝັ້ນຄົງຂອງພະອົງຊົງສະຖິດຢູ່ກັບພວກຂ້າພະອົງ ຜູ້ໄດ້ຝາກຄວາມຫວັງໄວ້ກັບພະອົງ.

ບາງຄົນອາດຈະເມື່ອຍລ້າກັບໂຍກ, “ແຕ່ຈົ່ງເບິ່ງ, ພະຜູ້ເປັນເຈົ້າເຝົ້າເບິ່ງພວກນັ້ນຜູ້ທີ່ຢາເກງພະອົງ,” ຖ້າຫາກວ່າພະເຈົ້າເປັນ ຄືກັບຄູສອນການຝຶກຫັດທີ່ເຄັ່ງຄັດຄຳສັ່ງໃຫ້ທະຫານຄົນນຶ່ງວ່າ: “ຂ້ອຍໄດ້ຈັບຕາເບິ່ງເຈົ້າຢູ່!” ນັ້ນບໍ່ແມ່ນກໍລະນີນີ້, ເຊັ່ນດຽວກັນກັບ ສ່ວນທີ່ເຫຼືອຂອງຂໍ້ທີ 18 ເຮັດໃຫ້ຈະແຈ້ງ: ພະເຈົ້າຈັບຕາຂອງພະອົງໃສ່ "ພວກທີ່ອາສັຍໃນຄວາມຮັກອັນສັດຊື່ຂອງພະອົງ." ເນື່ອງຈາກວ່າພະເຈົ້າເຝົ້າເບິ່ງຜູ້ທີ່ຢາເກງພະອົງຢ່າງຖ່ອມຕົວ, ພະອົງຮູ້ວ່າເມື່ອໃດພວກເຂົາຕ້ອງການການກູ້ພັຍຫຼືການປົດປ່ອຍ.

ເຈົ້າມີປະສົບການເມື່ອໃດການປົກປ້ອງຫຼືການສນອງຂອງພະເຈົ້າ?

ຄວາມຮັກແລະການປົກປ້ອງດັ່ງກ່າວໝາຍຄວາມວ່າພະເຈົ້າຍັງຈະຕິສອນພວກເຮົາເມື່ອພວກເຮົາຕ້ອງການ. ໃນນີ້ເພງສັຣເສີນພວກ ເຮົາເຫັນການປົກປ້ອງແລະການຊ່ວຍເຫຼືອຂອງພະເຈົ້າ, ແລະບາງຄັ້ງການປົກປ້ອງຂອງພະອົງໝາຍຄວາມວ່າພະອົງປົກປ້ອງ ພວກເຮົາຈາກອັນຕະລາຍທີ່ພວກເຮົາອາດຈະໃຫ້ຕົວເຮົາເອງເຮັດບາບ. ໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າໃຊ້ບານເຕະເປັນຕົວຢ່າງ. ນັກບານເຕະຮູ້ວ່າ ບ່ອນທີ່ເປັນຂອບເຂດຂອງພາກສນາມ. ການກ້າວອອກໄປຂ້າງນອກເສັ້ນເຫຼົ່ານັ້ນນຳໄປສູ່ການຖືກໂທດ. ປາກົດຢູ່ໃນນັ້ນການລົງໂທດ ແມ່ນການເຕືອນຂອງກົດລະບຽບຂອງເກມແລະສຳເລັດຜົນແລະຊະນະເກມ, ທ່ານຕ້ອງຢູ່ໃນກົດລະບຽບ. ໃນຄວາມໝາຍນັ້ນ, ຄື

"ການບັງຄັບຕົນ" ຂອງການຖືກໂທດກໍເປັນປໂຍດຕໍ່ນັກຊົນ.

ການເຫັນວິທີທີ່ພຣະເຈົ້າເຮັດວຽກໃນນາມຂອງພວກເຮົາຊຶ່ງເປັນໂລ່ຂອງພວກເຮົາແລະຜູ້ປະທານໃຫ້ຄວນນໍາພາພວກເຮົາໃຫ້ຕອບສນອງດ້ວຍຄວາມຮັກແລະຄວາມເກງຂາມ, ການພັກຜ່ອນຢ່າງໝັ້ນໃຈໃນພຣະອົງ. ພວກເຮົາມີການປົກປ້ອງເພາະວ່າພວກເຮົາສາມາດເຫັນໄດ້ວິທີທີ່ພຣະອົງຮັກແລະເອົາໃຈໃສ່ພວກເຮົາແລະຄວາມຈໍາເປັນຂອງພວກເຮົາ. ກຸນແຈຂອງປໂຍກທີ່ຈັບການພັກຜ່ອນຢ່າງໝັ້ນໃຈແມ່ນຢູ່ໃນຂໍ້ທີ 20: "ພວກເຮົາລໍຄອຍພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ." ຄໍາສັບພາສາເຮັບເຮີສໍາລັບ "ລໍຄອຍ" ຈັບຄວາມຄິດຂອງການເບິ່ງໄປຫາບາງສິ່ງບາງຢ່າງທີ່ມີຄວາມຫວັງທີ່ໝັ້ນໃຈ. ສ່ວນຫຼາຍພວກເຮົາຈະລໍຖ້າບາງຄົນ, ເວົ້າເຮື່ອງຊຸມອາຫານທ່ຽງກັນ, ແຕ່ພວກເຮົາບໍ່ມີຄໍາຮັບປະກັນວ່າພວກເຂົາຈະມາ. ແຕ່ການລໍຖ້າພຣະເຈົ້າເປັນສິ່ງທີ່ແນ່ນອນ. ພວກເຮົາລໍຖ້າພຣະອົງດ້ວຍຄວາມເຊື່ອວາງໃຈ. ພວກເຮົາຮູ້ວ່າ "ພຣະອົງເປັນຜູ້ຊ່ວຍເຫຼືອແລະເປັນໂລ່ຂອງພວກເຮົາ" ແລະ "ຄວາມຮັກສັດຊື່ຂອງພຣະອົງໄດ້ພັກຜ່ອນຢູ່ໃນພວກເຮົາ." ຜູ້ຂຽນເພງສັດເສີນໄດ້ເລີ້ມຂໍ້ທີ 20 ດ້ວຍການອ້າງອີງເພື່ອລໍຖ້າພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ, ລາວໄດ້ສິ້ນສຸດພາກນີ້ໃນຂໍ້ທີ 22 ດ້ວຍຄໍາເວົ້າແບບຂະໜານກັນວ່າ: "ພວກເຮົາມອບຄວາມຫວັງໄວ້ໃນພຣະອົງ." ເປັນຫຍັງເຮົາຈຶ່ງຢາກເກງພຣະເຈົ້າ? ພວກເຮົາຢາກເກງພຣະອົງເພາະວ່າພວກເຮົາຮູ້ດ້ວຍຄວາມໝັ້ນໃຈ ແລະໝັ້ນໃຈຢ່າງເຕັມທີ່ວ່າພຣະອົງປົກປ້ອງພວກເຮົາແລະຈັດຫາໃຫ້ພວກເຮົາ.

ແມ່ນຫຍັງຄືການກະທໍາທີ່ໄດ້ຊ່ວຍເພີ່ມທະວີການເພິ່ງພາອາສັຍຂອງທ່ານໃນພຣະເຈົ້າ?

ນໍາໃຊ້ໃນຊີວິດ

ຄວາມຢາກເກງພຣະເຈົ້າເຮັດໃຫ້ເຮົາມີພື້ນຖານທີ່ຈະປະເຊີນກັບຄວາມຍ້ານກົວອື່ນໆທັງປວງ. ເລືອກນຶ່ງໃນການນໍາໃຊ້ຕໍ່ໄປນີ້:

- **ອະທິຖານ.** ອ່ານໃຫ້ຈົບເພງສັດເສີນ 33, ເຮັດໃຫ້ມັນເປັນຄໍາອະທິຖານຂອງທ່ານເອງ. ສະທ້ອນເຖິງຄວາມຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງພຣະເຈົ້າແລະສາລະພາບທີ່ສນະຄະຕິໃດໆນັ້ນທີ່ບໍ່ໄດ້ສະທ້ອນເຖິງຄວາມເກງຂາມ ແລະ ຄວາມຢາກເກງອັນບໍລິສຸດຕໍ່ພຣະເຈົ້າ.
- **ທ່ອງຈໍາ.** ເລືອກຂໍ້ພຣະຄຳພິກຳກັບຄວາມຢາກເກງພຣະເຈົ້າແລະຈີ່ຈໍາມັນຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງເພື່ອເຕືອນຕົວທ່ານເອງກ່ຽວກັບສາຍສັມພັນຂອງທ່ານກັບພຣະເຈົ້າແລະຜົນປໂຍດຂອງທີ່ສນະຄະຕິທີ່ເໝາະສົມຕໍ່ພຣະອົງ. ສອງຂໍ້ນີ້ແມ່ນໃຫ້ພິຈາລະນາ: "ຄວາມຢາກເກງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າເປັນຈຸດເລີ້ມຕົ້ນຂອງສະຕິປັນຍາ" (ສຸພາສິດ 1:7) "ຢ່າສລາດໃນສາຍຕາຂອງເຈົ້າ; ຈົ່ງຢາກເກງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແລະຫັນໜີຈາກຄວາມຊົ່ວຮ້າຍ" (ສຸພາສິດ 3:7)
- **ພົບກັນ.** ຍອມຈໍານົນແຜນການຂອງທ່ານຕໍ່ພຣະເຈົ້າ. ໄວ້ວາງໃຈພຣະອົງໃນຣິດອໍານາດຍິ່ງໃຫຍ່ແລະຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງທີ່ຈະນໍາພາທ່ານຕາມທີ່ພຣະອົງຊົງເຫັນສິ່ງດີທີ່ສຸດ. ພົບກັບໝູ່ເພື່ອນທີ່ສັດທາເຂັ້ມແຂງໃນທາງພຣະເຈົ້າ, ບາງທີອາດແມ່ນຄູ່ສົມລົດຂອງທ່ານ, ເພື່ອປະເມີນຄືນໃໝ່ແຜນການບາງຢ່າງໃນຄວາມສວ່າງຂອງຄວາມຈິງນີ້.

ເມື່ອເຮົາເຫັນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໃນຄວາມຍິ່ງໃຫຍ່, ຮັສມີພາບຂອງພຣະອົງ, ແລະອໍານາດຢ່າງແທ້ຈິງ, ພວກເຮົາຮັບຮູ້ສິດອໍານາດແລະອໍານາດຂອງພຣະອົງຫຼາຍກວ່າພວກເຮົາ. ຈົ່ງດໍາເນີນຊີວິດໃຫ້ແຕກຕ່າງໃນຊີວິດປະຈໍາວັນຂອງພວກເຮົາໂດຍອີງຕາມຄວາມຈິງນີ້!

ອຸປຸຸມໂດຍ ລາວຊາວເທີນບັບຕິສສັມພັນ <https://ulsb.org/sunday-school-2/> ແປໂດຍ PA